
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 6. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 234
Vil ministeren kommentere på, at det i rapporten ”Biodiversitetseffekter af rewilding” er 
anført: ”Især mangler der langsigtede studier. Derfor bygger mange af konklusionerne i 
rapporten på et relativt begrænset empirisk grundlag.”, og vil ministeren ligeledes redegø
re for de videnskabelige usikkerheder og uenigheder, der foreligger om rewilding som 
forvaltningstype?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent
zen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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